
Rada Miejska w Serocku 
Radni - SESJA 

Protokół nr 6/2023 

LXVII Sesja w dniu 26 kwietnia 2023r. 

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2023r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:36 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

 Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Artur Borkowski – Burmistrz Miasta i Gminy Serock  

2. Marek Bąbolski - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock  

3. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock  

4. Monika Ordak – Skarbnik Miasta i Gminy Serock  

5. Kierownicy Referatów Urzędu, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Przedstawiciele 

Jednostek Pomocniczych Miasta i Gminy Serock 

 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Rosiński otworzył posiedzenie LXVII Sesję Rady 

Miejskiej w Serocku, powitał wszystkich zgromadzonych oraz stwierdził, że w posiedzeniu bierze 

udział 13 Radnych, co stanowi kworum przy którym Rada może podejmować prawomocne decyzje. 

(Radny Józef Lutomirski i Radny Sławomir Czerwiński spóźnili się). 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Rosiński przedstawił porządek obrad. Poinformował, iż 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski wystąpił z wnioskiem o wycofanie z porządku 

obrad jednego punktu: 
- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego społeczność 

żydowską miasta Serock.  



Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Czerwiński 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Czerwiński 

 
Po przegłosowaniu porządek obrad wyglądał następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXV i LXVI Sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Woli Kiełpińskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego 

społeczność żydowską miasta Serock. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej na działce nr 94/1 w obrębie Dębe. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej przy ul. Pułtuskiej w Serocku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej w miejscowości Zegrze obręb Jadwisin. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 10/24 w obrębie 05 w Serocku. 



14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2023 -2042. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2023 roku. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXV i LXVI Sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

 

Protokoły zostały przyjęte bez uwag. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

 
Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował o pismach, które wpłynęły na jego ręce  

w okresie między sesjami, a także przedstawił zestawienie posiedzeń Komisji Rady Miejskiej  

w Serocku. 

 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

 
Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski przedstawił działania Urzędu oraz jednostek 

organizacyjnych w okresie między sesjami, które stanowią załącznik do protokołu. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Nie zgłoszono. 
 

7. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok. 

 

Oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Anna Orłowska.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Anna Orłowska 

- Sławomir Czerwiński 

- Anna Orłowska 

- Mariusz Rosiński 

- Anna Orłowska 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Woli 

Kiełpińskiej. 

 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski.  
Zgodnie z § 2 ust. 8 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 28 lutego 2019r. w sprawie 

szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli (Dz.U. z 2019r. poz. 502  

z późn.zm.) przedszkolu nadaje imię organ prowadzący przedszkole na wniosek rady przedszkola, 

 a w przypadku braku rady przedszkola – na wspólny wniosek rady pedagogicznej i rady rodziców.  



Z wnioskiem o nadanie imienia Przedszkolu w Woli Kiełpińskiej wystąpiła Pani Dyrektor Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej, działająca w imieniu Rady Pedagogicznej Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej i Rady Rodziców Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Woli Kiełpińskiej.  

Wyboru imienia dokonała cała społeczność przedszkola, w trybie zgłaszania propozycji a następnie 

głosowania na trzy wybrane propozycje imienia. Najwięcej głosów oddano na imię „Leśna Akademia”.  

Rada Pedagogiczna Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej oraz Rada Rodziców 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej podjęły uchwały zobowiązujące Dyrektora do 

wystąpienia w ich imieniu do organu prowadzącego z wnioskiem o nadanie imienia „Leśna Akademia” 

Przedszkolu w Woli Kiełpińskiej.  

Z uzasadnienia załączonego do wniosku wynika, iż „Leśna Akademia” to imię niosące szerokie 

przesłanie, wskazujące na atrakcyjny, pełen innowacji, ciekawych inspiracji poziom nauczania już od 

najmłodszych lat.  

Położenie Przedszkola w sąsiedztwie Rezerwatu Zegrze, skłania do podejmowania aktywności blisko 

natury. To właśnie przyroda i otaczający świat jest najwspanialszym nauczycielem.  

Dzięki obserwacji środowiska dzieci uczą się tego, jak o nie dbać, jak doceniać otaczający świat, a także 

jak czerpać inspirację. Świadoma obserwacja pozwoli kształtować umiejętności poznawcze, wpłynie 

korzystnie na wszechstronny rozwój, co z pewnością przyniesie pozytywne efekty podczas kolejnych 

etapów edukacyjnych.  

Poprzez nadanie imienia – Przedszkole uzyska indywidualną tożsamość, wyróżniającą je spośród 

innych placówek.  

Uroczystość związana z nadaniem imienia – planowana jest 31 maja 2023r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Woli Kiełpińskiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, 

Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

 

Uchwała nr 692/LXVII/2023 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika upamiętniającego 

społeczność żydowską miasta Serock. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej na działce nr 94/1 w obrębie Dębe. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski. Wnioskodawca 

złożył wniosek o wydzierżawienie części ww. nieruchomości o pow. ok. 5000m2 na okres 10 lat. Na 



gruncie będącym przedmiotem umowy usytuowane zostaną instalacje fotowoltaiczne wraz z instalacją 

magazynowania energii i stacją transformatorową spółdzielni energetycznej „Słoneczny Serock”.  

Spółdzielnia „Słoneczny Serock” od początku prowadzona jest w formie projektu o charakterze 

badawczym, który o ile uda się spełnić założenia teoretyczne, z czasem przekształci się w wymiar 

instytucji o charakterze społecznym, nastawionej na obsługę konkretnych potrzeb swoich członków – 

zabezpieczenie dostaw energii elektrycznej do miejsca jej konsumpcji. Badawczy aspekt „Słonecznego 

Serocka” spełnia też rolę osłonową dla inwestowania kapitału samorządowego w materię teoretyczną, 

nie przetestowaną w polskich warunkach. Odpowiedzialność za prawidłowe działanie instalacji i jego 

zabezpieczenie od czynników związanych ze składowiskiem odpadów ponosiła będzie spółdzielnia 

„Słoneczny Serock” i będą to czynniki stanowiące wyłączne ryzyka członków spółdzielni.  

Posiadanie spółdzielni na terenie gminy, daje mieszkańcom i wszystkim członkom społeczności szanse 

dostępu do energii elektrycznej produkowanej w miejscowych instalacjach wytwórczych, częściowo 

odciążając w perspektywie samorząd, przed organizowaniem dedykowanych programów wsparcia, 

finansowanych ze środków budżetu samorządowego. Spółdzielnia jest, i pozostanie statutowo 

nastawiona wyłącznie na obsługę mieszkańców i posiadaczy nieruchomości z gminy Serock. Realizacja 

instalacji „Słonecznego Serocka” na czaszy zamkniętego składowiska odpadów wiąże się ze zmianą 

kierunku jego rekultywacji. Zmiana ta daje też potencjał do znacznego obniżenia kosztów 

przeprowadzenia robót rekultywacji czaszy składowiska, do czego gmina jest w chwili obecnej 

zobowiązana. Zmiana ta daje też gminie szansę na korzystanie w bliskiej przyszłości z dochodów 

będących następstwem wydzierżawienia tego gruntu na potrzeby spółdzielni, dzięki czemu obszar, który 

w dotychczasowym scenariuszu był skazany na 50 lat wyłączenia z jakiegokolwiek użytkowania, 

 z powodzeniem będzie służył w dalszym ciągu społeczności lokalnej. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Krzysztof Bońkowski 

- Sławomir Osiwała 

- Artur Borkowski 

- Wiesław Winnicki 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Krzysztof Zakolski 

- Sławomir Czerwiński 

- Krzysztof Bońkowski (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski (Ad Vocem) 

- Mariusz Rosiński 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej na działce nr 94/1 w obrębie Dębe. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Wiesław 

Winnicki 

PRZECIW (2) 



Krzysztof Bońkowski, Józef Lutomirski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Biliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariusz Rosiński, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 693/LXVII/2023 
 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej przy ul. Pułtuskiej w Serocku. 

 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski. Część  

ww. nieruchomości o powierzchni 16m2 jest wydzierżawiona na podstawie umowy zawartej na okres  

5 lat do dnia 31.05.2028r. Na gruncie będącym przedmiotem umowy usytuowany jest kiosk handlowy 

będący własnością dzierżawcy. Obecnie dzierżawca wyraża wolę dalszego użytkowania gruntu. 

Prowadzony punkt handlowy znajduje się w centralnej części miasta przy głównym trakcie 

komunikacyjnym – ul. Pułtuskiej. Punkt prowadzony jest od 13 lat i stanowi charakterystyczny element 

przestrzeni miejskiej, jak i również jest chętnie odwiedzany przez okolicznych mieszkańców 

 i przechodniów.  

W świetle przepisu art.18 ust.2 pkt.9 lit.a ustawy o samorządzie gminnym w przypadku, gdy po umowie 

dzierżawy zawartej na czas oznaczony do 3 lat, strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na kolejny okres.  

Z uwagi na dochody gminy uzyskiwane z tytułu dzierżawy części rzeczonego gruntu zasadne jest, 

począwszy od dnia 01.06.2023r., zawarcie kolejnej umowy dzierżawy dotyczącej części  

w/w nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej przy ul. Pułtuskiej w Serocku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 



Uchwała nr 694/LXVII/2023 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej w miejscowości Zegrze obręb Jadwisin. 

 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski. Część  

ww. nieruchomości o pow. ok 10m2 jest wydzierżawiana na podstawie umowy zawartej na okres 5 lat, 

której okres obowiązywania dobiega końca. Na gruncie będącym przedmiotem umowy usytuowane jest 

urządzenie reklamowe. Obecnie dzierżawca wyraża wolę dalszego użytkowania gruntu. 

W świetle przepisu art.18 ust.2 pkt.9 lit.a ustawy o samorządzie gminnym w przypadku, gdy po umowie 

dzierżawy zawartej na czas oznaczony do 3 lat, strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na kolejne lata. 

Z uwagi na dochody gminy uzyskiwane z tytułu dzierżawy części rzeczonego gruntu, zasadne jest 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy dotyczącej części w/w nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

zlokalizowanej w miejscowości Zegrze obręb Jadwisin.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 695/LXVII/2023 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 10/24 w obrębie 05 w Serocku. 

 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski. W dniu 

31.05.2023r. upływa termin obecnej umowy dzierżawy, a dzierżawca wyraża wolę kontynuowania 

niniejszej umowy dzierżawy. Na dzierżawionej nieruchomości usytuowany jest garaż blaszany, 

stanowiący własność dotychczasowego dzierżawcy. Zasadne jest zatem począwszy od dnia 01.06.2023 

r. zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na okres kolejnych 10 lat. Przedmiotowy grunt 

stanowi część działki nr 10/24 położonej przy ul. Pułtuskiej w obrębie 05 w Serocku, o powierzchni 

0,0015 ha. Całkowita powierzchnia działki nr 10/24 wynosi 3,2209 ha.  



Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym w przypadku, gdy po umowie 

dzierżawy zawartej na czas oznaczony do 3 lat, strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, konieczne jest uzyskanie zgody Rady Miejskiej na wydzierżawienie 

nieruchomości na kolejny okres.  

Z uwagi na dochody gminy uzyskiwane za dzierżawę gruntów zasadne jest zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy dotyczącej ww. nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 10/24 w obrębie 05 w Serocku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 696/LXVII/2023 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2023 -2042 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta  

i Gminy Serock w 2023 roku 

Projekty uchwał przedstawiła łącznie Pani Skarbnik Monika Ordak. Poinformowała o zmianach 

strony dochodowej oraz strony wydatkowej, przedstawiła także najważniejsze źródła zmian. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji 

projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Artur Borkowski 

- Monika Ordak 

- Krzysztof Bońkowski 

- Józef Lutomirski  

- Artur Borkowski 

- Mirosław Smutkiewicz 



- Monika Ordak 

- Józef Lutomirski  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

 i Gminy Serock na lata 2023 -2042.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

Uchwała nr 697/LXVII/2023 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa 

Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski, Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, 

Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof 

Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Uchwała nr 698/LXVII/2023 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak zgłoszeń. 

 

17. Sprawy różne. 

W punkcie dotyczących spraw różnych Radny oraz Przewodnicząca Organów Wykonawczych 

Jednostek Pomocniczych zgłosili bieżące problemy, na które uzyskali odpowiedź ze strony 

Burmistrza Miasta i Gminy Serock. 



 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusława Żaczkiewicz 

- Krzysztof Bońkowski 

- Artur Borkowski 

 

18. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad, 

podziękował wszystkim za udział i zamknął LXVII sesję Rady Miejskiej w Serocku. 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Serocku 

Mariusz Rosiński  

  

 

 

 

 

Przygotował(a): Zuzanna Murawska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


